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PROTOKÓŁ NR IX/25 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 11 lutego 2025 r. 

która odbyła się w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu  

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Michał Janik    – przewodniczący Komisji 

2. Jakub Jurdziński   – zastępca przewodniczącego Komisji 

3. Robert Grabowski   - członek Komisji; 

4. Joanna Kałdońska   - członek Komisji; 

5. Piotr Pawlak   - członek Komisji; 

6. Damian Pęcherz   - członek Komisji; 

7. Jarosław Rozmarynowski  - członek Komisji; 

8. Grażyna Ryczyńska   - członek Komisji; 

9. Piotr Rychlik    - członek Komisji. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pani Bożena Krej    - naczelnik Wydziału Edukacji  

       Starostwa Powiatowego w Wieluniu, 

2. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno-  

       Pedagogicznej w Wieluniu 

3. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Promocji i  
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Aktywności Społecznej Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie IX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji. 

5. Przedstawienie przez Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu 

Koncepcji Rozwoju Poradnictwa Psychologiczno- Pedagogicznego.  

6. Informacja o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2025/2026 oraz procedurach naboru. 

7. Informacja na temat realizacji wydarzeń organizowanych i współorganizowanych przy 

współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

 b) sportowych. 

8. Informacja na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem wydarzeń 

i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym 

w Wieluniu w 2024 r. 

9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   

10. Zamknięcie IX posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie IX posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa otworzył IX posiedzenie Komisji. Powitał radnych i zaproszonych 

gości. 



 
 

3 
 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na podstawie listy obecności na 9 członków 

Komisji obecnych jest 9 członków, więc obrady są prawomocne.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 

i zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi lub propozycje? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest za przyjęciem proponowanego porządku? 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła proponowany porządek obrad 

(głosowało 9 członków Komisji). 

Komisja obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi lub zastrzeżenia do treści 

protokołu z VIII posiedzenia komisji? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 
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w sprawie przyjęcia protokołu z VIII posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła protokół z VIII posiedzenia komisji 

(głosowało 9 członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Przedstawienie przez Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu Koncepcji Rozwoju Poradnictwa Psychologiczno- 

Pedagogicznego. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią dyrektor Puchałę o omówienie koncepcji. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu omówiła Koncepcję Rozwoju Poradnictwa 

Psychologiczno- Pedagogicznego. 

 Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że pani 

dyrektor mówi, że w poszczególnych gminach powstaną ośrodki, które będą 

współpracować z Poradnią i z pracownikami, a to wiąże się z tym, że gminy 

będą musiały zatrudnić specjalistów, którzy będą mogli prowadzić takie terapie. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że już ich mają i zauważyła, że 

proporcje posiadanych specjalistów są bardzo różne. Dodała, że do 15 stycznia 

zbierali nawet informacje z poszczególnych szkół, czy z gmin na temat tego, 

jakie mają zasoby, aby wiedzieć kogo im będzie brakowało. Wyszło, że tylko 

Poradnia posiada surdologopedę, tylko Poradnia ma dwóch surdopedagogów, 

czyli są takie specjalności, które na terenie powiatu nie są w ogóle obsadzone, 

więc ludzie z Poradni będą uzupełniali te braki, które są na gminach. Jednak 

biorąc pod uwagę zapisy, które są w prawie oświatowym, istnieje możliwość na 

dzień dzisiejszy organizacji wszelkich form zajęć takich szczególnie istotnych 
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dla małych dzieci, czyli wczesnego wspomagania rozwoju w przedszkolach, 

pod warunkiem, że posiadają tam zasoby specjalistów, a ich organ prowadzący 

wyraził zgodę. Na dzień dzisiejszy monitorują, kto już takie punkty otwarł, gdzie 

one będą zlokalizowane. Następnie przeszła do dalszego omawiania koncepcji. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Udzielił głosu 

panu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że z tego, 

co powiedziała pani dyrektor, to mimo, że odejdzie im część pracy, bo przejdzie 

to na inne placówki oświatowe, ale i tak z drugiej strony jest dołożona praca. 

Stwierdził, że jemu chodzi o kwestie finansowe, ponieważ pani dyrektor teraz 

brakuje pracowników, a na przykład neurologopeda, ponieważ jeżeli chodzi 

o te zewnętrzne środki wsparcia, to on nie wyobraża sobie, aby w tych 

ośrodkach nie było potrzebnych tych neurologopedów. Zapytał, czy jeżeli pani 

dyrektor ma u siebie neurologopedę, to czy ten neurologopeda, który będzie 

pracował u pani dyrektor, czy on jest jeszcze w stanie ogarnąć inne ośrodki. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu podkreśliła, że dlatego walczy o to, aby 

te specjalistyczne centra powstały w każdej gminie i tam były zasoby i o to 

proszą i o tym mówią, bo w takim przypadku specjalista z Poradni będzie 

musiał wsiąść w samochód i pojechać. Dlatego ten monitoring nie jest znikąd, 

a jest po to, aby wiedzieli jakie są wydawane orzeczenia, czego jest najwięcej, 

kogo potrzebują, bo to jest czasami perspektywa nawet 30 km w jedną stronę.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji stwierdził, że ma 

następne pytanie, ponieważ obecnie Poradnia ma tylko dyrektora, nie ma 

wicedyrektora, czyli będzie konieczne stworzenie stanowiska wicedyrektora, 

aby to wszystko spiąć, ponieważ nie wyobraża sobie, żeby robiła to Pani 

dyrektor.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu powiedziała, że to pani dyrektor musi wystąpić 

z takim wnioskiem.  
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Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że on zdaje 

sobie z tego sprawę. Następnie zauważył, że to wszystko będzie teraz 

zinformatyzowane i zapytał, czy Pani dyrektor ma informatyka na pełen etat, 

czy na pół etatu? 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że jest to osoba na umowę 

zlecenie do obsługi systemu, który jest w Poradni.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji stwierdził, że jeżeli ten 

system informatyczny będzie działał, to w Poradni powinien być dodatkowy etat 

informatyka.  

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że potrzebna jest osoba, która 

zepnie wszystkie komputery w sieć, aby mogli pracować. Dodała, że ma w tej 

chwili coś takiego i oczekuje na rozpoczęcie przez starostwo powiatowe 

przetargu na działania związane z informatyzacją, ponieważ poprosiła, aby 

zakup podsystemów informatycznych do Poradni odbył się  z programu 

Cyberbezpieczny samorząd. Dodała, że zostali ujęci w tym programie i ma 

informację, że możliwe, że w marcu ruszą już kwestie związane z przetargiem 

i zakupem rzeczy z punktu widzenia informatyki niezbędnych do tego, aby to 

wszystko funkcjonowało, co nie zmienia faktu, że zostali usunięci ze wszystkich 

programów dedykowanych edukacji, a związanych z informatyzacją. Mogą 

liczyć tylko i wyłącznie na wsparcie starostwa. Dodała, że ostatni sprzęt, który 

otrzymali z dofinansowania z Unii Europejskiej to było w 2009 roku. Od tej pory 

nie było żadnego programu dedykowanego poradniom, związanego 

z doposażeniem w sprzęt komputerowy.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zapytał o pracowników, 

którzy wykonują pracę związaną z pensum, w tych godzinach, ale dodatkowo 

wykonują pracę, które są poza pracą, ale są w ich obowiązku, czyli pracownicy, 

którzy dostają pensję za swoją wykonaną pracę, czyli tą dydaktyczną, 

to dodatkowo jeszcze wykonują pracę poza i muszą to wykonać, ponieważ 

to jest obowiązek. W związku z tym zapytał o dodatki, ponieważ był zmieniany 
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regulamin, i czy pani dyrektor, jako dyrektor placówki złożyła wniosek 

do starostwa powiatowego o to, żeby zwiększyć te dodatki? 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie, 

ponieważ aktualnie trwają bardzo zaawansowane prace w Ministerstwie 

związane z tym, że cały regulamin będzie musiał być zmieniony, choćby ze 

względu na to, że obecnie płacone godziny za trudne warunki, które są 

zbierane na 20 dzień miesiąca, to będą płacone na 5 dzień każdego 

następnego miesiąca. Dodała, że wiele zmian w regulaminie jest podyktowane 

tym, jak Państwowa Inspekcja Pracy porozumiała się z Ministerstwem Edukacji 

Narodowej w zakresie dokonania zmian w ustawie, jak i rozporządzeniach 

regulujących ich pracę, przede wszystkim po to, aby nie było sytuacji, że co 

powiat, to ta praca wygląda inaczej. Dodała, że miała wiele możliwości 

wysłuchania, jak wygląda sytuacja pracowników poradni w ościennych 

powiatach, czy województwach, szczególnie na spotkaniach w Warszawie, 

gdzie na Śląsku dodatek dla pracownika poradni za trudne to jest 20% 

zasadniczej.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, kto 

reguluje te dodatki? 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu przekazała, że jest to centralnie z Ministerstwa 

nadrzędnego, ale w gestii organów prowadzących jest przełożenie tego na 

finanse. Dodała, że są w tym obszarze bardzo mocno zróżnicowani. 

Powiedziała, że po analizie różnego typu rozstrzygnięć nadzorczych, szykuje 

się do sformułowania pisma, biorąc pod uwagę, że z informacji z Ministerstwa 

Edukacji Narodowej wynika, że wszystkie zmiany nie pociągające za sobą 

kwestii finansowych są planowane są na 1 września 2025 r., a te które będą 

miały konsekwencje finansowe od 1 stycznia 2026 r.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do pani dyrektor? 

Udzielił głosu radnemu Grabowskiemu. 
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Radny Robert Grabowski – członek Komisji podsumował, że z tego, 

co pani dyrektor powiedziała, że oprócz tych wszystkich zmian, to jeszcze pani 

dyrektor potrzebuje pieniędzy na rozbudowę tej placówki. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu powiedziała, że oczekuje rozpisania konkursu na 

granty, ten grant jak złożą, to pozwoli im sfinansować część ich potrzeb. 

Nadmieniła, że jedno narzędzie, które kupuje się dla psychologa, aby mógł 

zgodnie ze standardami wykonywać swoją pracę, to jest koszt 5 tys. zł lub 

8 tys. zł. Podkreśliła, że to jest jedno pudełko, które jest zamknięte na klucz 

w szafce. Dodała, że są również takie, że kosztują 21 tys. zł i u nich w Poradni 

jest takie jedno pudełko. Przekazała, że przed nimi jest jeszcze kwestia 

warunków pracy i krótko się do tego odniosła, czyli do kwestii klimatyzacji.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – z-ca przewodniczącego Komisji 

powiedział, że powie może to trochę filozoficznie, ale usłyszał kiedyś taki cytat, 

że „największy obłęd jaki trawi społeczeństwo jest przez nie niezauważalny”. 

Zauważył bowiem, że obecnie żyją w świecie dobrobytu, nie ma biedy, jest 

rozwój środków komunikacji, telefonów, smartfonów, internetu itd., więc 

wydawałoby się, że dzieci mają zapewniony rozwój na dobrym poziomie. 

Dodatkowo jest taka sytuacja, że jest coraz mniej dzieci, jest niż 

demograficzny, a z tego, co słyszy, to przyrost dzieci potrzebujących pomocy 

jest dramatyczne wysoki. Żyją w takim świecie, gdzie problemy próbują 

rozwiązywać instytucjonalnie poprzez terapię, spotkania z psychologiem, czy 

pedagogiem, szukają przyczyn i w ten sposób próbują pomóc dzieciom. 

Dodała, że on jednak uważa, że jako Komisja powinni myśleć jednak 

w kierunku takim, aby przede wszystkim wspierać rodziny, szukać przyczyn tej 

trudnej sytuacji w rodzinach, aby stwarzać takie warunki, które będą miały 

rodziny, aby wychowywać w dobrych warunkach, w miłości i w poczuciu 

bezpieczeństwa. Powiedział, że jest przekonany o tym, że mimo że chcieliby 

jak najlepiej, to żadna instytucjonalna pomoc nie rozwiąże tych problemów, 
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a może jedynie je załagodzić lub pomóc. Powiedział, że życzy pani dyrektor jak 

najmniej pracy i takie jest jego podsumowanie tego tematu.  

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu powiedziała, że odniesie się krótko i przekazała, 

że zwrócili uwagę na to, że rzeczywiście w pewnym momencie popełnili 

ogromny błąd - w pewnym momencie, czyli lata do tyłu, ponieważ specjalista 

objawił się, jako osoba, która naprawi dziecko, czyli rodzic myślał, 

że zaprowadzi do gabinetu i w 45 minut psycholog zdziała cuda. Podkreśliła, 

że polikwidowano place zabaw, a pootwierano gabinety integracji sensorycznej 

za duże pieniądze, to rodzic mówi do dziecka: nie ubrudź się, a ja wrzucę 

jedzenie do thermomixa i samo się ugotuje. Potwierdziła, że jest to słuszna 

uwaga, że to zaczyna się od rodziny i najważniejsze jest to, że Ministerstwo 

to dostrzega. Następnie nawiązała do współpracy między specjalistami. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, 

co można zrobić, aby zadziałać profilaktycznie? Zauważył, że pani dyrektor ma 

doświadczenie i zapytał, czy pani dyrektor ma rozeznanie, jakich mają 

specjalistów w szkołach i jakich potrzebują? 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że obecność specjalisty związana 

jest bezpośrednio z dziećmi, które wymagają określonego wsparcia. 

Zauważyła, że na dzisiejszym posiedzeniu został przywołany neuologopeda 

i to jest ważna rzecz, ponieważ jest on dedykowany osobom, które mają 

problemy z mówieniem. Powiedziała, że zrobią takie badanie, aby wiedzieć, 

gdzie i jakie obszary są im niezbędne, ponieważ cały czas jest mowa o małych 

dzieciach, które pójdą do przedszkola, a potem do szkoły. Powiedziała, że bez 

względu na to, czy to będzie orzekanie o poziomie wsparcia, czy orzeczenie 

o potrzebie kształcenia specjalnego, to poradnia będzie dedykowana 

do wskazywania bardzo określonej drogi oświatowej dla dziecka i wtedy będą 

wiedzieli co i gdzie jest potrzebne. Na dzień dzisiejszy mają 4 neurologopedów.  
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Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że odnośnie braku specjalistów, to dobre 

skonstruowanie środków na dokształcanie w każdym urzędzie, w organie 

prowadzącym pozwoli im na wypełnienie tej luki. Ponieważ jeżeli organ 

prowadzący jest w stanie dobrze zdiagnozować potrzeby, to jest także w stanie 

wskazać rozwiązanie tej sytuacji, czyli może przekierować środki. Powiedział, 

że rozumie, że te wszystkie zagrożenia, które widzi pani dyrektor z tytułu tej 

zmiany w funkcjonowaniu Poradni, są dobrze zdiagnozowane, ale to wynika ze 

współpracy z panią naczelnik i ze skarbnikiem, więc rozumie, że ten obszar jest 

pod kontrolą. Powiedział, że jeżeli pani dyrektor widzi jakieś zagrożenia, 

to poprosił napisać do Komisji, a oni się do tego odniosą i czy ewentualnie 

będą w stanie wesprzeć ją w tych działaniach.  

 

Koncepcja Rozwoju Poradnictwa Psychologiczno- Pedagogicznego 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Informacja o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2025/2026 oraz procedurach naboru. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani naczelnik Krej.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu omówiła przedmiotową informację.  

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, 

że powiatowe placówki oświatowo-wychowawcze oferują młodzieży bardzo 

ciekawe kierunki kształcenia. Powiedziała, że z tego, co liczyła to obecnie 

w technikum jest 18 kierunków kształcenia, a również jest 18 zawodów, czyli 

nie ma chyba zawodu, w którym młodzież nie miałaby możliwości kształcenia 
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się. Dodała, że obecnie jeżeli młodzież wybiera kształcenie w szkołach 

branżowych I stopnia, to jest już bogata oferta szkół branżowych II stopnia. 

Nawiązała do tworzenia klas wielozawodowych i sama jest pod wrażeniem, że 

tych klas z łączonymi kierunkami powstało aż 6. Zapytała, czy nie ma potrzeby, 

aby otworzyć klasę o profilu sportowym, mimo że wie, że oferuje to Powiatowy 

Młodzieżowy Dom Kultury i Sportu, ale taki dodatkowy profil mógłby zachęcić 

młodzież. Następnie nawiązała do klasy artystycznej, która była w II Liceum 

Ogólnokształcącym. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej wymienił przyczyny dlaczego nie została utworzona w latach 

poprzednich klasa aktywności twórczej oraz dlaczego nie utworzono klas 

sportowych. Następnie odniósł się do klas zawodowych, ponieważ niekiedy 

uczniowie nie chcą się uczyć w jakichś zawodach, a zauważył, że na rynku 

pracy brakuje np. spawaczy, blacharzy, dekarzy.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy była podejmowana próba podjęcia przez 

wydział, czy przez dyrektorów utworzenia klasy sportowej i artystycznej w tym 

roku szkolnym?  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli chodzi o oddział sportowy, 

to absolutnie nie, a jeżeli chodzi o klasę artystyczną, to pani dyrektor wyszła 

z taką propozycją, ale z uwagi na to, że mają mniej absolwentów, to musieli 

zejść z oferty, więc po rozmowach z panią dyrektor, pani dyrektor wytypowała 

tę klasę. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że około 30 % młodzieży jest przychodzącej do 

naszych placówek, a ile odchodzi? 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że 5%, nie więcej.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 
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Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że rozumie, że jak w klasie technik elektryk Ania Holding będzie mogło być 

przyjętych 17 osób, to ta liczba miejsc jest przygotowana w konsultacji 

z dyrektorem, z firmą Ania Holding i doświadczeniami lat poprzednich, 

ponieważ to jest kolejny rok tej klasy. 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że rozmawiał ostatnio z kolegą, i on narzekał jeżeli chodzi o brak szkolnictwa 

w zawodzie hydraulika i elektryka. Zauważył, że teraz w zawodzie kształcą się 

mechatronicy i zapytał, jak taki mechatronik wykona zwykłe prace elektryczne. 

Kiedyś spotkał się również z opinią, że jest za mało techników budownictwa, 

bo jest sporo osób do wykończeń, ale nie ma do budowy, a tu jest tylko 

17 osób. Zapytał, czy nie było większej potrzeby?  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli będzie zapotrzebowanie 

ze strony tych absolwentów, i zobaczą w statystykach, że z pierwszego wyboru 

jest bardzo dużo osób, które się kwalifikują, to zwiększą tę liczbę. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że pani radna Ryczyńska chwali ilość możliwości zawodów, ale może warto 

wykreować te tradycyjne kierunki, a faza kreacji zaczyna się już od 7 i 8 klasy 

podstawowej. Może trzeba zachęcić do tych starych zawodów.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu podkreśliła, że oni za każdym razem jeżdżą po 

szkołach. W tym oku mają zaplanowany od 17 do 24 marca Edubus i wszystkie 

szkoły będą jeździły ze swoimi kierunkami i promowały się. Są także dni 

otwarte w szkołach, ale to zależy, czy uczeń jest zainteresowany danym 

zawodem.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zauważył, że jak 

pojadą Edubusy, to będą promowały te zawody i kierunki, które zostały 

ustalone, a może trzeba by to robić jesienią, zanim dokonają wyboru.  
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Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji odpowiedział, że jeżeli 

chodzi o te kierunki, to pracując w Zespole Szkół nr 1 to pani dyrektor, czy 

obecna, czy poprzednia, to zawsze były promowane nowe kierunki. 

Przypomniał, że chcieli wprowadzić kierunek dekarza i mimo, że jeździli po 

szkołach, to nie było chętnych.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu podkreśliła, że wtedy to miała być klasa 

3-zawodowa, a i tak nic z tego nie wyszło.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że podobnie 

stolarz, a kiedyś w Zespole Szkół Budowlanych była taka klasa. Stwierdził, 

że absurdem jest otwierać kierunek, gdzie jest tylko 4 uczniów.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zauważył, 

że jesienią można zaproponować dekarza, a jak nie będzie chętnych, to nie 

wrzucają oferty przy naborze.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że dyrektorzy 

szkół co roku monitorują zapotrzebowanie i jaki ewentualnie kierunek mogliby 

otworzyć. Dodał, że w momencie, kiedy się decydują na otwarcie danego 

kierunku, to oni zdają sobie sprawę z tego, że na ten dany kierunek jest szansa 

na to, żeby przyszło sporo ludzi. Podkreślił, że tak było z technikiem 

logistykiem, który był otwierany pilotażowo, a potem okazało się, że ten 

kierunek jest tak popularny, że obecnie są dwie klasy otwierane. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, czy dla 

dobra rozwoju społeczeństwa jest im potrzebnych tylu logistyków? 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że z tego, co pamięta, to pan naczelnik 

Kołodziej podjął próby kontaktu ze szkołami podstawowymi, aby znaleźć 

odpowiedzi na zainteresowania młodzieży. Więc starostwo, Wydział Edukacji 

wychodzą z taką propozycją do szkół podstawowych z pytaniem wcześniej, aby 

potem móc podjąć decyzję odnośnie kierunków.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej zauważył, że wyniki takiej diagnozy nie przekładały się na nabór. 

Zauważył, że kuleje to, co nazywa się prezentacją zawodową, bo jest 

10 godzin zajęć w skali roku w klasie 7 i 8 na promocję tego, co nazywa się 

dalszą karierą edukacyjną i to jest dramat. Dodał, że często rozmawiali z 

dyrektorami w poprzednich latach, aby jak najczęściej zderzać się z faktycznym 

miejscem pracy, aby pokazywać, co to jest tokarka, kto to jest cieśla, czym 

zajmuje się stolarz i na jakich maszynach pracuje. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zauważył, że 

jego wypowiedź bazuje na doświadczeniu, ponieważ 2-3 lata temu nie było 

koszykówki w Wieluniu, ale osoby się za to wzięły i sekcja obecnie jest tak 

mocno rozwinięta, że brakuje miejsc na treningi. Podobnie jest z sekcją tenisa, 

czasem trzeba coś pokazać. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej zauważył, że oni od ponad 20 lat współpracują z Cechem 

Rzemiosł Różnych Przedsiębiorców, szkoły są w stałym kontakcie przy  

przygotowywaniu oferty, a dodatkowo każdy dyrektor przygotowując nową 

ofertę zawodu ma obowiązek zaczerpnięcia opinii Wojewódzkiej Rady Rynku 

Pracy, czyli tych elementów towarzyszących jest sporo, ale żeby trafić w coś, 

albo coś rozwijać, to często jest związane z tym, co dane dziecko ma w domu, 

w szkole, z czym jest zapoznane. Dodał, że nawet sama Poradnia prowadzi 

takie zajęcia preorientacji zawodowej, diagnozę predyspozycji i to jest robione 

co roku. Jednak rzeczywistość jest trudna, a pytanie jest takie – jak odnaleźć 

tę drogę i jakimi ścieżkami podążać, aby wpłynąć na rynek. Zauważył, że 

elektryków brakuje im od lat, czy hydraulików. Poinformował, że kiedyś chcieli 

wprowadzić zawód „rzeźnika”, później przerobiony został na: masaż, 

wędliniarz, ale samo słowo „rzeźnik” odrzucało młodzież.  

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że potwierdzi to, 

co mówi pan naczelnik, ponieważ pracuje w Ochotniczych Hufcach Pracy przez 

co ma kontakt z uczniami i szkołami, że brakuje takiej promocji zawodu. 

Zapytał panią naczelnik, czy wiadomo ile procent uczniów nie kontynuuje nauki 
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w granicach powiatu, a uczy się w Bełchatowie, czy Lututowie.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że około 5%.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że ciężko jest mieć pasję dekarza, jeżeli nie 

ujrzy się końcowego etapu, czyli finansów za wykonanie tej usługi. Zauważył, 

że szkół podstawowych nie stać na wyjazdy na promocję, więc pomysł 

z autobusem, który jeździ po szkołach jest bardzo trafiony. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej powiedział, że to, że niektórzy uczniowie, możliwe, że nawet mniej 

niż 5%, odnajdują miejsce edukacji w szkole ponadpodstawowej poza 

powiatem wieluńskim, nie zawsze wynika z tego, że brakuje danego zawodu, 

albo klasy w liceum. Często to wynika z kwestii rodzinnych, bo ktoś bliżej 

mieszka, lub u kogoś z rodziny, albo idzie do szkoły, bo ktoś z rodziny 

ją kończył. Często też o tym decyduje to, że są klasy sportowe, albo, że połowę 

zajęć prowadzą pracownicy akademiccy, ponieważ też są takie szkoły. Dodał, 

że taka analiza była co roku prowadzona, jaka była przyczyna, że ten uczeń 

to poszedł do Częstochowy, albo do Bełchatowa.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że to nie 

do końca też wynika z tych kierunków, ponieważ ona na przykład mieszka 

na skraju gminy Ostrówek i ma bliżej do Złoczewa i do Lututowa, więc często 

wynika to z tego, że jest bliżej do innych miejscowości niż do Wielunia.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że oni mogą 

sobie wymyślać kierunki, jakie tylko chcą, ale problem polega na tym, 

że dyrektorzy szkół coraz częściej spotykają się z taką sytuacją, że nie ma 

nauczycieli, którzy mogliby kształcić w tych zawodach. Przykładem jest zawód 

mechanik, gdzie większość nauczycieli praktyczniej nauki zawodu to są osoby, 

albo emeryci, albo przed wiekiem emerytalnym. Zauważył, że za chwilę zderzą 

się z taką sytuacją, że braknie ludzi związanych z praktyczną nauką zawodu. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że szkoły nie mają na tyle instrumentów 
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finansowych, aby zachęcić pracowników. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji zwróciła uwagę, 

że jednak nie ma zawodu hydraulika, więc w związku z tym poprosiła panią 

naczelnik, aby zorientowała się, czy w przeszłości nie było zainteresowania, 

czy może nie ma zakładu pracy, który podpisałby umowę na przyjęcie uczniów, 

żeby mogli odbywać praktykę. Po drugie powiedziała, że radny Rozmarynowski 

zauważył, że budowlańców będzie za mało, bo tylko 17 osób, ale pani 

naczelnik wyjaśniła już, że jak tylko będzie taka potrzeba, to będzie utworzona 

cała klasa. Jej zdaniem jednak więcej specjalistów potrzeba na tzw. 

„wykończeniówkę”, bo to jest tak szerokie spectrum działania, że jej zdaniem 

jedna klasa budowlańców, a z wykończeniówki jest zasadnicza oraz technikum.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że najpierw to dyrektor musi 

wystąpić z wnioskiem, że chce mieć taki zawód, jak hydraulik i wtedy jest 

potrzebna opinia Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy i wtedy jest to przedkładane 

na Zarząd Powiatu w celu uzyskania pozytywnej opinii. Zauważyła, że ich 

oferta musi być bardzo racjonalna, ponieważ zawsze obawiają się tego, czy im 

się otworzy dany kierunek, a w kwietniu są przygotowywane przez dyrektorów 

arkusze. Więc jeżeli zaplanują jakąś klasę, a dyrektor zaplanuje ją w tym 

arkuszu, więc co będzie z nauczycielami, jak się okaże, że nie ma miejsc dla 

nich i godzin. Na to trzeba zwrócić uwagę.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że pomysł 

związany z kształceniem pozaszkolnym, ponieważ praktyczna nauka zawodu 

występuje w Zespole Szkół nr 1 i w Zespole Szkół nr 2, a w Zespole Szkół nr 3 

wszystkie kierunki kształcenia praktycznego są poza szkołą. Dodał, że on był 

wychowawcą klasy, gdzie cała klasa miała praktyczną naukę zawodu poza 

szkołą i z punktu widzenia rodziców i uczniów, to uważa że to jest totalny błąd. 

Wystarczy posłuchać rodziców w drugiej i trzeciej klasie, przed egzaminami 

zawodowymi, to gdyby kierownik praktycznej nauki zawodu nie podjął takiej 
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decyzji, że chciał ratować to, żeby ta młodzież zdała egzaminy praktyczne, 

to była taka możliwość, że połowa klasy nie zdała by tej praktycznej nauki 

zawodu.  

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji poinformował, że Wieluńskie 

Towarzystwo Naukowe wspólnie z powiatem próbują pozyskać środki na 

warsztaty związane z ginącymi zawodami, aby wiedzieć czy jest w ogóle 

zainteresowanie młodzieży takimi kierunkami. To byłyby takie jednorazowe 

warsztaty.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że jeżeli pracodawcy nie będą wspierać szkół 

średnich w promocji zawodów, to sama promocja szkół nie da efektów. Myśli, 

że byłoby inaczej, gdyby uczniowie mieli możliwość zobaczenia, jak dany 

zawód i zakład funkcjonują, a tak opierają się tylko na informacjach 

pozyskanych ze szkół średnich od dyrektorów, nauczycieli i uczniów.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że ją 

zastanawia to, bo ona ma męża dekarza i ona uważa, że jest to niebezpieczny 

zawód i ona nie chciałaby go wykonywać. Jest to ciężka praca w upał, śnieg 

i praca cały rok, ale jej zdaniem pieniądze z tego są kosztem tego, że cały czas 

się wyjeżdża. Jest to praca w której dużo się dźwiga i na wysokości. Ona nie 

wie, jak można by tam wpuścić młodzież, jak to zabezpieczyć.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, że 

on nie neguje oferty, a jest to rozmowa.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił, aby skupić się na punkcie merytorycznym. 

Zamknął dyskusję w punkcie. Każdy zawód ma plusy i minusy i to młodzież 

podejmuje decyzję wraz z rodzicami.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej powiedział, że szkoda że wyszedł radny Grabowski, ponieważ 

przedstawił negatywny obraz dualnego systemu kształcenia, 

a prawdopodobnie wszyscy będą zmierzać w tym kierunku, czyli praktycznej 

nauki zawodu w podmiotach gospodarczych i takim przykładem od lat jest 
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współpraca z firmą Wielton i wieloma podmiotami gospodarczymi zrzeszonymi 

w Cechu Rzemiosł Różnych. Wszystko zależy od tego, jak ten proces jest 

prowadzony.  

 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu pan Michał Janik ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Przewodniczący Komisji  Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu pan Michał Janik wznowił obrady po przerwie. Komisja obraduje 

w składzie 6-osobowym. Nieobecni: radny Robert Grabowski, radny Jakub 

Jurdziński i radny Damian Pęcherz.  

 

 

Pkt 7 

Informacja na temat realizacji wydarzeń organizowanych i współorganizowanych 

przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

 b) sportowych. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu naczelnikowi. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu omówił przedmiotową 

informację. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana naczelnika? Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, ponieważ pan naczelnik kiedyś był pomysłodawcą 

i organizatorem, czy współorganizatorem imprez powiatowych sportowo 

-kulturalnych, najbardziej usportowiona gmina powiatu wieluńskiego. Zapytał, 
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czy jest możliwość powrotu do organizacji takich imprez?  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że myśli, 

że tak.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa dodał, że były to imprezy dla osób dorosłych, które bardzo 

integrowały środowisko całego powiatu, zaangażowana była w to młodzież 

oraz osoby dorosłe. Chciałby, aby do tego wrócić, żeby każda gmina miała 

możliwość zorganizowania jakiejś imprezy i zaproszenia na swój teren. 

Starostwo byłoby koordynatorem takich działań.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu przekazał, że oni 

każdorazowo i corocznie składają oferty wójtom i samorządom gminnym. Jest 

organizowany taki cykl spotkań konsultacyjnych i informacyjnych, a nawet 

szkoleniowych. Zauważył, że drugim obszarem organizacyjnie spiętym jest 

obszar związany z funkcjonowaniem Wiejskich Klubów Sportowych, czyli tzw. 

LZS-ów. Jeżeli będzie taka inicjatywa, to myśli, że będzie pozytywna opinia. 

Podkreślił, że to jednak będzie decyzja Zarządu Powiatu. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że ktoś musi wyjść z inicjatywą, musi być zespół 

roboczy, który będzie się tym zajmował. Stwierdził, że trzeba by się z tym 

zwrócić do poszczególnych gmin. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że on mówi 

tylko o akceptacji. Zauważył, że w tym roku wykonali pierwszy krok z inicjatywy 

gminy Skomlin i w połowie marca będą odbywały się pierwsze samorządowe 

igrzyska w piłce siatkowej na nowo otwartej hali sportowej w Skomlinie przy 

Zespole Szkół Samorządowych. Krótko omówił ten turniej. Stwierdził, 

że rozumie, że przewodniczącemu Janikowi chodzi o tego rodzaju inicjatywy, 

aktywizujące w różnych obszarach sportu i rekreacji środowiska gminne. Jeżeli 

będzie taki pomysł komisji, czy radnych, to mogą usiąść i popracować nad tym.  
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Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że ona się 

obawia, jak to będzie z zaangażowaniem, że jedna gmina może chcieć się 

wykazać, a druga osoba reprezentująca gminę będzie miała problem ze 

znalezieniem osób. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że problemy mogą być zawsze.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji zauważyła, że jest teraz 

organizowany samorządowy rajd rowerowy i z niektórych gmin ludzie chętnie 

jeżdżą, a z niektórych nie.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że on ma bardzo pozytywne wspomnienia 

z organizacji tego typu imprez przez pana naczelnika Kołodzieja oraz przez 

pana Jerzego Nowakowskiego. Udzielił głosu radnej Kałdońskiej. 

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że 9 lat 

współpracuje z panem Kołodziejem i też ma różne doświadczenia.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił, aby skupić się na merytorycznej dyskusji.  

Radny Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji powiedział, że on 

30 lat współpracował z panem Kołodziejem i tylko pozytywnie.  

Radny Piotr Rychlik - członek Komisji powiedział, że on nie pamięta 

ile, ale również pozytywnie.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że nie 

powiedziała, że nie pozytywnie, ale że ma różne. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał pana naczelnika, czy jest możliwość, aby uzyskali 

informację z poszczególnych gmin, jakie one organizują wydarzenia gminne 

i skoordynowali to z powiatowymi działaniami? Tak, aby one się nie nachodziły, 

oczywiście poza sytuacjami, kiedy nie jest to możliwe.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że już od kilku 

lat się nad tym pochylają. Poinformował, że przygotowują projekt wydarzeń 
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ogólnopowiatowych jesienią. Na początku grudnia mieli taką ostatnią 

konsultację, potem wójtowie przenieśli to na dyrektorów Gminnych Ośrodków 

Kultury, którzy najczęściej koordynują, czyli przygotowują te harmonogramy 

w poszczególnych gminach. Podkreślił, że zdecydowaną większość tych 

imprez są w stanie skoordynować w ten sposób, że te terminy się nie 

pokrywają, ale są wydarzenia, które z różnych powodów, czy przyczyn 

są niemożliwe, aby się nie pokryły. W tej chwili mają wstępnie zaplanowane 

około 108 wydarzeń w skali powiatu do końca roku, poza kilkudziesięcioma 

realizowanymi projektami z organizacjami pozarządowymi. Więc wiadomo jak 

to wygląda w skali roku, a są okresy przesileń, jak np. kwiecień czy miesiące 

jesienne. Niekiedy trzeba wejść w miesiące wakacyjne, aby znaleźć lukę dla 

osób zainteresowanych daną dziedziną aktywności i działalności kulturalnej. 

Zaznaczył, że jest to jednym z istotniejszych elementów związanych 

z planowaniem całorocznych działań.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ten zapis odnośnie organizowanych imprez 

czyli „wydarzenia organizowane i współorganizowane przy współpracy 

ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu” to ta współpraca również dotyczy 

finansów. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

w każdym przypadku każde w tych wydarzeń było w harmonogramie 

dofinansowania działań ze strony powiatu, czyli nie tylko sprawy organizacyjne, 

ale również zabezpieczenie finansowe jest proporcjonalne. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że chciałaby, aby dokonywać analizy pewnych 

uroczystości i imprez, ponieważ do każdej działalności można dorzucić słowo 

„powiatowy”, co powoduje, że bez względu na rangę, zasięg i formę promocji 

danego wydarzenia wiąże się z współfinansowaniem danego wydarzenia. 

Jeżeli jest wrzucona nazwa „powiatowy” to częściowo obliguje powiat 

do współfinansowania.  
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Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu nie zgodził się. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że gdyby zastanowili się w jakiej formie dana 

uroczystość promowała wydarzenie i w jakiej formie trafiała informacja do 

mieszkańców powiatu wieluńskiego, to ta dyskusja mogłaby trwać dłużej. 

Zaznaczył, że to jest jego subiektywna ocena. Powiedział, aby się nad tym 

zastanowić, czy nazwa „powiatowy” nie stwarza furtki dla współfinansowania. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że mieli i mają 

sporo wydarzeń organizowanych w różnych jednostkach np. placówkach 

oświatowych w terenie, które mają zasięg powiatowy, ale są organizowane 

przez lokalne środowiska. Stwierdził, że to, że ktoś doda, że „powiatowy”, to nie 

znaczy, że powiat jest do czegoś zobowiązany. Tylko jest określona procedura 

złożenia wniosku, uzasadnienia tego wniosku, a następnie jest przedłożenie 

sprawozdania, czyli rozliczenia się finansowego i organizacyjnego z tych 

efektów. Mają taką dokumentację w wydziale.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do pana naczelnika? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem przedmiotowej informacji? 

 

 Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 6 głosach „za”) przyjęła informację na temat realizacji wydarzeń 

organizowanych i współorganizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych, 

(głosowało 6 członków Komisji, nieobecni: radny Robert Grabowski, radny Jakub 

Jurdziński, radny Damian Pęcherz). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8 

Informacja na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem wydarzeń 

i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym 

w Wieluniu w 2024 r. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że oba tematy zostały omówione w poprzednim 

punkcie. Zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji? 

 

 Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 6 głosach „za”) przyjęła informację na temat realizacji 

wydarzeń objętych Harmonogramem wydarzeń i uroczystości organizowanych 

przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r. (głosowało 

6 członków Komisji, nieobecni: radny Robert Grabowski, radny Jakub Jurdziński, 

radny Damian Pęcherz). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował radnych o terminie komisji.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji zgłosiła uwagę odnośnie 

planowania kolejnych posiedzeń Komisji. 
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Salę obrad opuściła radna Joanna Kałdońska. Komisja obraduje 

w składzie 5-osobowym. Nieobecni: radny Robert Grabowski, radny Jakub 

Jurdziński, radna Joanna Kałdońska, radny Damian Pęcherz. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. 

 

 

Pkt 10 

Zamknięcie IX posiedzenia komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął IX posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

 

Protokołowała:   

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


